



# GABRIELABRUNNERarts

paintings - sculptures - panels - projects

---

NEWSLETTER JULI 2015



© Gabriela Brunner 2008, Oil on Canvas, "My years in Bermuda", 40x40 cm

## **1ST EDITION IN HONOR OF MY FRIENDS AND SUPPORTERS**

Finally... the day has come. After many active years as an artist and designer, I have decided to except and embrace the digital age and have a more open approach to not only publishing my art work, but also in keeping my friends and supporters updated regarding my activities. On my new website you can find a selection of exhibition and commissioned work, as well as sculptures and panels. My newsletter will be sent out about 8 times per year, containing information on shows, workshops, new artwork, and events.

*Endlich... der Tag ist gekommen. Nach vielen Jahren als aktive Künstlerin und Designerin, habe ich entschlossen, mich dem digitalen Zeitalter anzupassen. Dies ermöglicht es mir nicht nur meine Werke zu veröffentlichen, sondern auch meine Freunde und Supporter auf dem Laufenden zu halten. Auf meiner Website findet man eine Auswahl an Ausstellungs- und Auftragsarbeiten, Sculpturen und Panellen. Mein Newsletter wird circa 8 mal pro Jahr verschickt, welcher Informationen über Ausstellungen, Workshops, neue Werke und Events beinhaltet.*

**My first art website is up and running!**

**[www.gabrielabrunnerarts.com](http://www.gabrielabrunnerarts.com)**

**Please check it out and share with your friends.  
Thank you all.**